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PROTOKÓŁ 

XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich 

z dnia 31 maja 2017 r. 
XXXIV Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 

Trwała od godz. 14.00 do godz. 16.45. 

Na ogólną liczbę radnych 21 obecnych było radnych 20, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Miejska może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

Sesję prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Gabriela Puzik. 
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Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram obrady XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Witam wszystkich zgromadzonych na dzisiejszej sesji: Pana 

Burmistrza wraz z Zastępcami, Panią Skarbnik oraz Radnych. 

Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Na podstawie listy obecności1 stwierdzam prawomocność 

obrad. Na sali jest 20 radnych, co stanowi quorum. 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, materiały na dzisiejszą sesję 

otrzymaliście w dniu 24 maja 2017 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie będę widziała uwag, proponuję przejść do 

głosowania nad porządkiem obrad. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem porządku obrad? Proszę o podniesienie ręki 

i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła porządek obrad2 XXXIV Sesji przy 18 głosach „za”, 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”3. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami4 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Proszę Pana Burmistrza, Tadeusza Goca, o przedstawienie 

sprawozdania. 

Pytania do sprawozdania Burmistrza 

                                                           

1 Lista obecności. 
2Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich. 
3 Wynik głosowania. 
4 Sprawozdanie Burmistrza. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy Państwo Radni mają pytania? 

Radny Henryk Skowronek zgłosił sugestie dotyczące gospodarowania odpadami komunalnymi. 

W punkcie selektywnej zbiórki odpadów komunalnych problemem jest konieczność 

każdorazowego ważenia samochodu bądź przyczepy przed i po oddaniu poszczególnych 

rodzajów śmieci. To powoduje, że oddanie śmieci trwa długo. Poprosił o usprawnienie tego 

procesu. 

Radna Danuta Foryt zapytała o możliwość zakupu na PSZOK niszczarki do dokumentów. 

Burmistrz obiecał zakup sprzętu. 

Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania 

z wykonania budżetu oraz informacji o stanie mienia Gminy 

Strzelce Opolskie za 2016 rok5 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – rozpatrzenia sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu 

oraz informacji o stanie mienia Gminy Strzelce Opolskie za 2016 rok. 

1. przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie 

sporządzonego na dzień 31 grudnia 2016 r., sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Strzelce Opolskie za rok 2016 oraz informacji o stanie mienia Gminy 

Strzelce Opolskie za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2016 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Radni otrzymali sprawozdanie w terminie, wszyscy mieli 

możliwość zapoznania się z nim. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Sprawozdanie zostało omówione podczas wspólnego 

posiedzenia w dniu 24 kwietnia. W razie pytań, zagadnienie ponownie przedstawi pani Urszula 

Killman – Skarbnik Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

                                                           

5 Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Strzelce Opolskie za 2016 rok, sprawozdanie roczne 
z wykonania planu finansowego Strzeleckiego Ośrodka Kultury za 2016 rok oraz informacja o stanie mienia 
Gminy Strzelce Opolskie wraz z załącznikami. 
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2. przedstawienie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Opolu o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu6. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – pani Gabriela Puzik, zapoznała radnych z treścią Uchwały nr 

133/2017 z dnia 27 kwietnia 2017 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Opolu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – sentencja: Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w osobach Grzegorz Czarnocki – przewodniczący, Klaudia Stelmaszczyk, Jan 

Uksik pozytywne opiniuje Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Strzelce Opolskie za rok 

2016. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są pytania? 

Brak pytań w sprawie. 

3. przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strzelcach 

Opolskich w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce 

Opolskie sporządzonego na dzień 31 grudnia 2016 r. oraz sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Strzelce Opolskie za rok 2016 wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o tym sprawozdaniu oraz informacji 

o stanie mienia Gminy Strzelce Opolskie za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 

2016 r.7 

                                                           

6 Uchwała Nr 133/2017 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu z dnia 
27 kwietnia 2017 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 r. Gminy Strzelce Opolskie. 

7 Uchwała Nr 1/2017 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Strzelce Opolskie z dnia 4 maja 2017 r. 
w sprawie: 

1) rozpatrzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie sporządzonego na dzień 31 grudnia 
2016 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Strzelce Opolskie za rok 2016 wraz z opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o tym sprawozdaniu oraz informacji o stanie mienia Gminy 
Strzelce Opolskie na dzień 31 grudnia 2016 r.  

2) przedstawienia Radzie Miejskiej w Strzelcach Opolskich wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Strzelec Opolskich 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich – pani Danuta 

Urbaniak, zapoznała Wysoką Radę ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie 

rozpatrzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie sporządzonego na dzień 

31 grudnia 2016 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Strzelce Opolskie za rok 

2016 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o tym sprawozdaniu oraz 

informacji o stanie mienia Gminy Strzelce Opolskie za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 

2016 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są pytania? 

Brak pytań w sprawie. 

4. dyskusja nad przedstawionymi sprawozdaniami (w tym informacją o stanie 

mienia). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – dyskusji nad przedstawionymi sprawozdaniami (w tym informacją o stanie 

mienia). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję.  

Brak głosów w dyskusji. 

5. wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Strzelec 

Opolskich8 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu do wniosku 

Komisji9. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich – pani Danuta 

Urbaniak, przedstawiła Wysokiej Radzie wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Strzelec Opolskich zawarty w Uchwale Nr 1/2017 Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Gminy Strzelce Opolskie z dnia 4 maja 2017 r. 

                                                           

8 Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Strzelce Opolskie w sprawie absolutorium dla Burmistrza 
Strzelec Opolskich z dnia 4 maja 2017 r. wraz z uzasadnieniem 

9 Uchwała Nr 207/2017 z dnia 25 maja 2017 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu 
do wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Gminy Strzelce Opolskie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
z wykonania budżetu gminy za 2016 rok 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – pani Gabriela Puzik, zapoznała radnych z treścią Uchwały nr 

207/2017 z dnia 25 maja 2017 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Opolu. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – sentencja: Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w osobach Grzegorz Czarnocki – przewodniczący, Klaudia Stelmaszczyk oraz 

Jan Uksik pozytywne opiniuje wniosek Komisji Rewizyjnej w Strzelcach Opolskich 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi z wykonania budżetu za rok 2016. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są pytania? 

Brak pytań w sprawie. 

Podjęcie uchwał w sprawach 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu posiedzenia – podjęcia 

uchwał w sprawach: 

1) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016 rok10 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu za 2016 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli są potrzebne dodatkowe informacje, wyjaśnień udzieli 

pani Urszula Killman – Skarbnik Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. 

Brak pytań w sprawie. 

Pozytywną opinię przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – pani Agnieszka 

Knopik. 

                                                           

10 Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2016 rok. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 1? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Strzelce 

Opolskie wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016 rok została przyjęta przy 

20 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się”.11 

Uchwała została oznaczona Nr XXXIV/267/201712. 

2) absolutorium dla Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 201613 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie absolutorium 

dla Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 2016 – druk nr 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały został złożony przez członków Komisji 

Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – jeśli jest konieczność dodatkowych wyjaśnień, 

przewodnicząca Komisji Rewizyjnej pani Danuta Urbaniak jest do naszej dyspozycji. 

Brak pytań w sprawie. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

                                                           

11 Wynik głosowania 
12 Uchwała Nr XXXIV/267/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Gminy Strzelce Opolskie wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2016 rok. 
13 Projekt uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 2016. 
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 2? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie absolutorium dla Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 

2016 została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciwnych” i braku głosów 

„wstrzymujących się”.14 

Uchwała została oznaczona Nr XXXIV/268/201715. 

3) udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację 

zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 1822 

O Sucha – Rozmierka w m. Sucha ul. Jemielnicka”16 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania inwestycyjnego pn.: 

„Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 1822 O Sucha – Rozmierka w m. Sucha ul. 

Jemielnicka” – druk nr 3. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – projekt uchwały przedstawił pan Mariusz Kurzeja – 

kierownik Referatu Inwestycyjno-Technicznego. 

Pozytywną opinię przedstawił pan Bogdan Małycha - Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

                                                           

14 Wynik głosowania 
15 Uchwała Nr XXXIV/268/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Strzelec Opolskich za rok 2016. 
16 Projekt uchwały w sprawie udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania inwestycyjnego 

pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 1822 O Sucha – Rozmierka w m. Sucha ul. Jemielnicka”. 
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 3? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie udzielenia Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej 

na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej 1822 

O Sucha – Rozmierka w m. Sucha ul. Jemielnicka” została przyjęta przy 20 głosach „za”, 

braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się”.17 

Uchwała została oznaczona Nr XXXIV/269/201718. 

4) Wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym 

Gminy Strzelce Opolskie na lata 2017- 202119 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie Wieloletniego 

programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym Gminy Strzelce Opolskie na lata 2017- 

2021 - druk nr 4. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawiła pani Maria Trofimowicz – 

kierownik Referatu Gospodarki Mieszkaniowej. 

Pozytywną opinię przedstawił pan Józef Bocian – przewodniczący Komisji Mieszkaniowej. 

Pozytywną opinię przedstawił pan Bogdan Małycha – przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

                                                           

17 Wynik głosowania 
18 Uchwała Nr XXXIV/269/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie udzielenia 
Powiatowi Strzeleckiemu pomocy finansowej na realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi 
powiatowej 1822 O Sucha – Rozmierka w m. Sucha ul. Jemielnicka”. 
19 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym Gminy Strzelce Opolskie na 
lata 2017- 2021. 
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Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 4? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie wieloletniego programu gospodarowania zasobem 

mieszkaniowym Gminy Strzelce Opolskie na lata 2017- 2021 została przyjęta przy 20 głosach 

„za”, braku głosów „przeciwnych” i braku głosów „wstrzymujących się”.20 

Uchwała została oznaczona Nr XXXIV/270/201721. 

5) zniesienia pomnika przyrody22 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie zniesienia 

pomnika przyrody - druk nr 5; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawił pan Adam Capała – kierownik 

Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię przedstawił pan Bogdan Małycha - Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pozytywną opinię przedstawiła pani Danuta Foryt - Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

i Rozwoju. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 5? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

                                                           

20 Wynik głosowania 
21 Uchwała Nr XXXIV/270/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie Wieloletniego 
programu gospodarowania zasobem mieszkaniowym Gminy Strzelce Opolskie na lata 2017- 2021. 
22 Projekt uchwały w sprawie zniesienia pomnika przyrody. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie zniesienia pomnika przyrody została przyjęta przy 20 

głosach „za”, braku głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.23 

Uchwała została oznaczona Nr XXXIV/271/201724 

6) uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla Gminy Strzelce Opolskie 

na lata 2017 – 2020 z perspektywą na lata 2021 – 2024” wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko25 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

„Programu ochrony środowiska dla Gminy Strzelce Opolskie na lata 2017 – 2020 

z perspektywą na lata 2021 – 2024” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko - druk nr 6; 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawił pan Adam Capała – kierownik 

Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię przedstawił pan Bogdan Małycha - Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pozytywną opinię przedstawiła pani Danuta Foryt - Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

i Rozwoju. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 6? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

                                                           

23 Wynik głosowania 
24 Uchwała Nr XXXIV/271/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie zniesienia pomnika 
przyrody. 
25 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla Gminy Strzelce Opolskie na lata 2017 – 2020 
z perspektywą na lata 2021 – 2024” wraz z prognozą oddziaływania na środowisko. 



Protokół XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 maja 2017 r. 

13 

Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla Gminy 

Strzelce Opolskie na lata 2017 – 2020 z perspektywą na lata 2021 – 2024” wraz z prognozą 

oddziaływania na środowisko została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów „przeciw” 

i „wstrzymujących się”.26 

Uchwała została oznaczona Nr XXXIV/272/201727. 

7) uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody – lipy drobnolistnej28 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do projektu uchwały w sprawie uzgodnienia 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody – lipy drobnolistnej - druk nr 7. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Projekt uchwały przedstawił pan Adam Capała – kierownik 

Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

Pozytywną opinię przedstawił pan Bogdan Małycha - Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej i Majątku Gminy. 

Pozytywną opinię przedstawiła pani Danuta Foryt - Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

i Rozwoju. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Czy są jakieś pytania? Otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, opisanego na druku nr 7? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosowania? Dziękuję. 

                                                           

26 Wynik głosowania 
27 Uchwała Nr XXXIV/272/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie uchwalenia 

„Programu ochrony środowiska dla Gminy Strzelce Opolskie na lata 2017 – 2020 z perspektywą na lata 2021 – 2024” wraz 
z prognozą oddziaływania na środowisko 
28 Projekt uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody – lipy drobnolistnej. 
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Stwierdzam, że Uchwała w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych 

pomnika przyrody – lipy drobnolistnej została przyjęta przy 20 głosach „za”, braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się”.29 

Uchwała została oznaczona Nr XXXIV/273/201730. 

Przyjęcie informacji o uchwale Zgromadzenia Związku 

Powiatowo-Gminnego JEDŹ Z NAMI31 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do przyjęcia informacji 

o uchwale Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego JEDŹ Z NAMI. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – wyjaśnień udzielił pan Henryk Czempiel – kierownik 

Referatu Inicjatyw Gospodarczych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej –Czy są jakieś pytania. Otwieram dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Jeśli nie ma żadnych pytań, to oznacza, że informacja 

o uchwale Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego Jedź z nami została przyjęta. 

Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do przyjęcia protokołu 

z poprzedniej sesji. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem protokołu z XXXIII Sesji? Proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosowania? Dziękuję. 

Stwierdzam, że protokół z XXXIII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty przy 20 głosach32. 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych33 

                                                           

29 Wynik głosowania. 
30 Uchwała Nr XXXIV/273/2017 Rady Miejskiej w Strzelcach Opolskich z dnia 31 maja 2017 r. w sprawie uzgodnienia 
przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych pomnika przyrody – lipy drobnolistnej. 
31 Informacji o uchwale Zgromadzenia Związku Powiatowo-Gminnego JEDŹ Z NAMI. 

32 Wynik głosowania. 

33 Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu 

posiedzenia – interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Otwieram dyskusję. 

Radna Irena Kaczmarek złożyła interpelację dotyczącą zamontowania progów zwalniających 

przy ul. Sienkiewicza. Następny wniosek dotyczył ustawienia znaku „Strefa zamieszkania” 

przy ul. Struga i ul. Orzeszkowej. Radna wymaga odpowiedzi na piśmie. 

Radny Tadeusz Koteluk złożył wniosek dot. uporządkowania statusu zarządzania terenem, 

w obrębie Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 7. Problemem jest fakt, iż teren ma wielu 

zarządców, gdyby miał to Referat Sportu i Rekreacji nie byłoby problemu w zarządzaniu 

terenem. Radny nie wymaga odpowiedzi pisemnej. 

Radny Józef Bocian złożył wniosek w sprawie racjonalnego rozmieszczenia dzieci 

w przedszkolach, które będą pełniły dyżury w czasie ferii letnich. Zwiększenie oddziałów 

przedszkolnych winno wiązać się ze sprawiedliwym rozmieszczeniem tych oddziałów 

w poszczególnych przedszkolach, aby nie było przypadków, które zdarzyły się w latach 

ubiegłych, że w jednym przedszkolu funkcjonował jeden oddział, a w drugim aż cztery 

oddziały. Takie rozmieszczenie zakłóca plan urlopów w placówkach przedszkolnych. Radny 

wymaga odpowiedzi pisemnej. 

Radna Danuta Foryt zauważyła problem na ul. Cementowej, na której odbywają się wyścigi 

motorowe. Poprosiła, aby patrole Policji były wzmożone w tym rejonie. Dodatkowo brakuje 

również Policji na terenie Parku Strzeleckiego, gdzie widoczne są osoby spożywające alkohol. 

Kolejno radna poprosiła o zakup niszczarki na PSZOK. Kolejno poprosiła oficjalnie, aby 

Wicestarosta Żyłka wywiązał się z obietnicy publicznie wypowiedzianej dot. chodników na ul. 

Nowowiejskiej. Radna nie wymaga odpowiedzi na piśmie. 

Dyskusja, sprawy różne 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – przechodzimy do kolejnego punktu dyskusja, sprawy różne. 
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Radna Irena Kaczmarek zapytała się co z dziećmi, które nie dostały się do PSP Nr 2 w ramach 

łączenia rodzin. Zabrakło dla nich miejsc, w szkole na ul. Kozielskiej również nie ma dla nich 

miejsc. Burmistrz zapewnił, że wszystkie dzieci znajdą miejsca w szkołach. Dodatkowo 

poinformował, że nadeszła „fala dzieci”, które nagle zmieniły miejsca zameldowania, można 

domniemywać, iż jest to celowe działanie. Burmistrz obiecał, że wszystkie takie przypadki 

zostaną sprawdzone. 

Radny Marek Zarębski zapytał się jak wygląda sprawa z zarządzaniem budynkiem Polskiego 

Związku Wędkarskiego na Rybaczówce. Kolejno mówił o stanie ul. Wawrzyńca Świerzego, 

ciągle są tam remonty cząstkowe, może należałoby tą ulicę w całości wyremontować. 

Wspomniał również o wyścigach, które odbywają się na parkingu przy Lidlu i Bricomarche. 

Burmistrz wyjaśnił sytuację związaną z budynkiem na Rybaczówce. 

Sprawy organizacyjne Rady Miejskiej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej - W imieniu swoim i Burmistrza zapraszam wszystkich 

radnych na obchody Dni Ziemi Strzeleckiej, tradycyjnie uroczyste otwarcie w najbliższą 

sobotę, 3 czerwca br o godz. 15.00 korowód spod Ratusza. Zachęcam wszystkich Radnych do 

udziału w korowodzie w naszych uroczystych strojach. 

Zapraszam również na spotkanie w ratuszu o 13.30 w sobotę (3.06.2017 r.), które jest 

poświęcone Jubileuszowi 15 lat współpracy z Tyśmienicą. W związku z tym, w parku w 

namiocie będzie wystawa prac dzieci pn. : „Gmina Strzelce Opolskie oczami dzieci” oraz 

„Rejon Tyśmienicy oczami dzieci”. 

Jak co roku będziemy gościć nasze miasta partnerskie z Tyśmienicy, Holic i Soest. Bardzo 

proszę o włączenie się w towarzyszenie naszym partnerom z zagranicy, tak aby czuli się 

w naszym pięknym mieście bardzo dobrze. 

Przewodnicząca zapytała również o udział radnych w Strzeleckim Budżecie Obywatelskim. 

Zgłosiło się 3 radnych: Danuta Foryt, Bogdan Małycha oraz Agnieszka Knopik. 

Przewodnicząca ogłosiła, że w postać Strzelca wcieli się Antoni Karecki. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej – otwieram dyskusję. 

Brak głosów w dyskusji. 

Ustalenie daty następnej sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Termin kolejnej, XXXV Sesji Rady Miejskiej, wyznaczam 

na dzień 28 czerwca 2017 r. o godz. 14:00. 

Zamknięcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej 

Zamknięcia obrad XXXIV Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej – pani Gabriela 

Puzik. 

Przewodniczyła: 

Gabriela Puzik 

Protokół sporządziła: Bernadetta Tacica 

Sprawdziła: Magdalena Żelazna 


